

BESTYRELSESMØDE: NR. 5 2025, GORM
TID: MANDAG DEN 27. OKTOBER KL. 19 – 22.
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: OLE, BENTE, TOKE & PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD: STIG
FORPLEJNING: TOKE

DAGSORDEN	Referat (opfølgning med rødt)
1. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde nr. 4 2025 samt opfølgning. Læs referatet igennem, har vi fulgt op på alt?	<i>Referat blev godkendt.</i>
2. Nyt fra formanden v/Pernille - JFS Bestyrelsesmøde (se udsendt referat). - Klubledermøde 13/11, hvem deltager? - Kommende webinarer - Bestyrelsen 2026 - Viking Run - Årshjul, hvordan følger vi op på processen (årshjulet ligger i Dropbox). - Aktivitetskonkurrence - Klubaften økonomi	<i>JFS-bestyrelsesmøde: Se referat. Klubledermøde: PB og Ole deltager.</i> <i>Kommende webinarer: Torsdag den 30/10: Bynære løb som rekrutteringsmagnet. Annett deltager. Tirsdag den 11/11: Samarbejde med andre foreninger. Evt. PB deltager.</i> <i>Bestyrelsen 2026: Toke stiller ikke op til bestyrelsen i 2026. Toke prøver selv at kontakte relevante medlemmer ift. at overtage posten (gerne inden næste bestyrelsesmøde). Toke fortsætter med at være aktiv på de andre områder.</i> <i>Jelling Viking Run: KK evaluerer og sidder som jeg forstår stadig i arbejdsgruppen. Godt arrangement at bruge som rekruttering af børn.</i> <i>Årshjul: Forskellige udvalg/områder laver årshjul for 2026. Evt. laves der også et stort samlet Årshjul. PB kigger på det.</i>

	Aktivitetskonkurrence: PB laver statistik og tager det med til klubfest eller juleafslutning. Der er indkøbt præmier. <i>Ole prøver at lave oversigt og sender til PB.</i> Klubaften økonomi: hvornår? Vi foreslår en tirsdag i januar. Aftales på næste bestyrelsesmøde, hvor der også laves oplæg. <i>Bente tager fat i KK ift. investeringer på Abrahamsens Gård.</i>
3. Nyt fra områderne (<u>meget gerne på skrift</u>) - Kasserer v/Ole (herunder Bents opgaver og Jørgens involvering samt Børneattester). - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke (OBS: lørdagstræning). - Nyt fra: - Klubhusudvalg - Skiudvalg - Jelling Musikfestival - Hærvejsløbet	Klubfest: PBU: - Har bestilt krus til DM medalje vindere. - Har inviteret Sportens Venner og JFS til reception/klubfest. - Har inviteret Gorms DM medaljevindere til reception v/klubfesten - Har bestilt gaver til klubmestre - Finder præmie/medalje til alle deltagende børn til klubmesterskaber i 2025 (måske til alle børn som deltager i klubfesten?). Faciliteter: - Der er Kort og skovudvalgsmøde 3/11. - Hastrup kort opdateret til divisionsmatch. - Afløser af Annett som skovkontakt er i gang, men ikke afsluttet. Træning: Træningsplan er opdateret med tirsdagstræning(styrke), Mørkeløb samt Lørdagstræning. Snab har den endelige plan på deres Hjemmeside (https://www.ok-snab.dk/vintertraening.html) over lørdagstræningerne - enkelte informationer mangler, men tilgår. Børnetræning – <i>Toke/PBU koordinerer.</i> Juleløb – <i>Toke koordinerer med Per (Kolding) og evt. Snab.</i> U-kurser: <i>Toke følger op.</i> Arrangementer og klubliv: Klubmesterskaber gik meget fint, trods vejret.

*Klubfest er der styr på.
Gorm 3-dages 2026 på Fanø.
Klubtur uge 42 2026: Evt. Tyskland – stort
tilskud fra klubben.*

Klubhusudvalg: *se referat – kommentarer?
Flot med skift af forsikring.*

Jelling Musikfestival: *afventer nyt møde
primo november. Udfordringer med at finde
folk nok til scenearbejdet, da der skal
arbejdes 12 timer i træk.*

Hærvejsløbet:

Fra Henrik:

*Angående Hærvejsløbet, vi fortsætter til
næste år, men skal måske finde et nyt sted at
starte, hvis Gormshallen ikke længere vil have
os. Peter mener, at det er til for stor en
ulempe, når de selv skal lave mad til
selskaber, lige præcis den dag. Vi overvejer
måske at brug Bredagerskolen i stedet for.*

*Vi plejer godt at kunne få hjælpere til
opsætning af baner og til servering af
morgenmad.*

Kirkeblade:

Fra Henrik:

*Vi kan stadigvæk godt bruge en eller 2 ekstra
til at omdele kirkeblade. En rute er ikke besat,
og den er forholdsvis besværlig, så vi kan godt
dele den op.*

PB følger op på dette.

*Næste omdeling er i november måned. Vi
tjener fra 2026, 22.500 kr. for at omdele 3
gange.*

Kasserer:

*Ole og Jørgen holder møde i næste uge.
Fantastisk resultat 2026.*

Børneattester: Ole.

	Ski: <i>Udvalget kører videre på samme måde som tidligere år.</i>
4. Strategiprocess DOF - Tilbage melding til DOF, senest 27/10 - Se udsendt mail	<i>SRK: Virkeligt gode ambitioner, specielt omkring rekruttering. Det kan være en mulighed at Annett og bestyrelsen sammen vurderer hvordan vi bedst skubber dette fremad, således at Annett ikke føler at hun står alene med opgaven.</i> <i>PBU:</i> <i>Hver enkelt klub vælger selv indsatsområde. Fra Gorm: oplagt med Rekruttering. Støtte, sparring og økonomi fra DOF. Sydkredsen støtter op om det.</i> <i>Tilbage melding til DOF? PB sender mail til Poul.</i> <i>PB: Kontakter og informerer Annett.</i>
5. Spørgeskema til klubbens medlemmer - Gennemgå spørgeskemaet i Dropbox (har lagt det i mødemappe for dette møde). Ret hvor I finder det relevant. - Hvornår og hvordan udfyldes spørgeskemaerne?	<i>PBU: Flere har været i gang. Hvis I ikke har fået kigget på spørgeskemaet, så få det lige gjort. Herefter vil PB lave et forslag til spørgeskema 2026, som tages med på næste bestyrelsesmøde. Hvor der også aftales hvornår skemaet sendes ud (evt. primo december).</i> <i>Fremadrettet tænker vi at sende det ud i september (se årshjul).</i> <i>Jeres rettelser i Dropbox skal ske senest 10/11.</i>
6. Terminslisten - Se mail fra Per (Kredsudvalget).	<i>Kort og skovudvalget vil gerne have et udspil fra bestyrelsen ift.:</i> - <i>Divisionsmatch i foråret 2026, skal der udbydes en af OK Gorm?</i> <i>Hvis ja, så vil K/S udvalget komme med et forslag til skov.</i> - <i>Hvis bestyrelsen ønsker at give ansøgning til løb på Langtidsterminslisten, vil K/S udvalget komme med et forslag på skov.</i>

	<i>Vi aftalte på tidligere møde, at vi ikke tilbyder en divisionsmatch i foråret 2026. Medmindre der ikke er arrangører, så må vi igen overveje.</i> <i>Langtidsterminslisten: Vi har DM Ultralang i 2028.</i> <i>Langtidsterminslisten: 1/12-2025 er der ansøgningsfrist til følgende løb: DM Lang 2030 DM Stafet 2030 JFM Sprint 2028 (ansøgning foreligger allerede fra Fynsk Sprint Cup) DM Hold 2028</i> <i>Bestyrelsen foreslå evt. DM i 2030. Bente kontakter Stig. Frist for ansøgning 1/12.</i> <i>Der mangler ansøgere til flg. tidligere udbudte løb: JFM Lang 2027: DM Sprint 2029 DM Sprintstafet 2029</i>
7. Indstilling priser (bare så vi begynder at tænke over mulige kandidater). - JFS (frivillighedsprisen) - Vejle Kommunes priser	<i>Forslag blev drøftet. Vi tager det igen på næste bestyrelsesmøde.</i>
8. Næste bestyrelsesmøde	27. november 2025 kl. 19.
9. Evt.	<i>De nye lamper udlånes til medlemmer der ønsker det. Poul Erik står for det. Lamperne må gerne lånes hele sæsonen (af samme medlem). De gamle lamper kan sælges til billig pris.</i>